

香港電鍍業商貿團訪問韓國仁川及安山

2016年3月29日至4月2日

暫定行程

最後修改日期: 2016.2.1

3月29日(星期二) 香港 / 仁川		備註
07:55	乘坐 CX434 前往仁川	
12:25	抵達仁川 備註：行李存放於車上	
14:00	午餐 韓式料理 / 韓式烤肉 地點： Gyeongbokgoong 地址： 24-17 Songdo-dong, Yeonsu-gu, Incheon	
15:30	公司參觀 1 公司名稱： Korea Institute of Industrial Technology (한국생산기술연구원) 地址：156 Gaebul-ro Yeonsu-gu, Incheon 網站： http://www.kitech.re.kr/main/ 仁川分部是 KITECH 六種基本工業技術研發的基地，當中包括表面處理技術。表面技術研發部門負責精密零件表面的技術開發和商業化。* Incheon Region Division is KITECH' s root industrial technology research facility. It researches various kinds of root industrial technologies, including surface technology. The Surface Technology R&D department is in charge of precision parts surface technology development and commercialization.	
18:00	入住酒店 Holiday Inn Incheon 地址：251 Incheon Tower-daero, Yeonsu-gu, Incheon 電話：+82 32-250-0000 網站： http://www.holidayinnsongdo.com/main/intro/main.html	
	晚餐 (自行安排)	





3月30日 (星期三)		
08:30	酒店大堂集合	
10:00	<p>公司參觀 2</p> <p>公司名稱：Poongwon Chemical (풍원화학)</p> <p>地址：1049-5 Singil-dong, Danwon-gu, Ansan</p> <p>網站：http://www.poongwon.co.kr/</p> <p>成立於 1967 年，豐元生產各種表面處理的化工產品，例如 LED 導線架所需的鍍銀化學品以及 PCB 過程中的鎳鍍層。*</p> <p>Established in 1967, Poongwon produces various chemical products for surface treatment. For instance, silver plating process chemicals for LED lead frame, and Nickel plating for PCB process.</p>	
11:00	<p>公司參觀 3</p> <p>公司名稱：J. Micron</p> <p>地址：1048-9 Shingil-Dong, Danwon-gu, Ansan</p> <p>網站：http://j-micron.co.kr/ko/</p> <p>J Micron 通過 30 餘年對表面處理的廣泛研究與開發，已成為代表電子元件表面處理行業的佼佼者。J Micron 推出包括表面處理裝備和廢水再利用系統的“全方位解決方案”，幫助客戶在行業中取得成功，當中包括 LG 及三星。其卓越成績和持續革新，一直備受國際社會的高度評價。*</p> <p>Established in 1986, J. Micron specializes in various kinds of surface treatment. For instance, ‘full plating’, ‘stripe plating’, ‘spot plating’, ‘gold plating/palladium plating & PPF’, ‘Reflow treatment’, ‘SUS plating’, and ‘laser for anti-solder wicking’. Main clients include Samsung Electronics and LG Electronics.</p>	
12:00	<p>午餐</p> <p>地點：Cafeteria of J. Micron</p>	





13:30	<p>公司參觀 4 公司名稱：SKC 地址：635-7, Sungok-dong, Danwon-gu, Ansan 網站：http://www.skc2000.co.kr/</p> <p>成立於 1982 年，SKC 從事汽車零部件電鍍超過 30 年，例如：格柵、標誌、車輪和裝飾。其主要客戶是現代起亞汽車集團。此外，SKC 亦有為水管和拉環進行電鍍處理。*</p> <p>Established in 1982, SKC specializes in auto parts plating. For instance, grille, emblem, wheels, and garnish. They also have 'water tab department' which plates water pipes and tabs. Their main customers are Hyundai-Kia motors group.</p>	
15:30	<p>公司參觀 5 公司名稱：Hojin Platech (호진플라텍) 地址：Lot 1, Blcok 15, Banwol Industrial Complex, Moknae-dong, 445-4, Ansan 網站：http://www.hojinplatech.com/kor/main.asp</p> <p>互進電鍍科技公司成立於 1979 年，是電鍍和表面處理藥品的專門生產企業。過去 20 多年，依靠著公司擁有的與電鍍工程有關的經驗和技術知識，自行開發電鍍藥品和添加劑，以獨立設計的設備等為基礎。*</p> <p>Established in 1979, Hojin specializes in both Plating and Chemical businesses. Hojin produces various chemicals for electroplating, and for plating, 'Pre Tinned Strip' and 'Lead Finish' .</p>	
18:00	返回酒店	
	晚餐 (自行安排)	



3月31日(星期四) 仁川 / 交流午宴	
08:30	酒店大堂集合
10:00	<p>公司參觀 6</p> <p>公司名稱：Incheon Chemical (인천화학)</p> <p>地址：Gajwa-dong 173-90, Seo-gu, Incheon</p> <p>網站：http://inchem.co.kr/kor/</p> <p>成立於 1982 年 · Incheon Chemical 生產超過 30 種表面處理化學品 · 例如：無機化合物 · 陽極 · 電解鎳 · 鎳添加劑 · 添加金屬銅 · 錫添加劑 · 棕化等。*</p> <p>Established in 1982, ICC produces more than 30 types of surface treatment chemicals. Such as, Inorganic Compound, ANODE, Electroless Nickel, Nickel Additive, Copper Additive, TIN Additive, Brown Oxide, and etc.</p>
12:00	<p>交流午宴</p> <p>地點：仁川奧克伍德尊貴酒店 Oakwood Incheon Premier - 37 樓 Oak Room</p> <p>地址：Yeonsu-gu, Incheon</p> <p>網站：http://www.oakwoodpremier.co.kr/opi/</p>
14:00	<p>公司參觀 7</p> <p>公司名稱：Chungang P&P (중앙 피엔피)</p> <p>地址：432-9 Nonhyun-dong, Namdong-gu, Incheon</p> <p>Chungang P&P 擅長於製造水龍頭以及多種金屬製品。它有多年生產電鍍工藝產品的專業知識和競爭力。此外，它更採用機器人自動化過程。*</p> <p>Chungang P&P specializes in manufacturing faucet as well as many various metal products. Have many years of know-how and competitiveness in producing products that require plating process. Implementing robotic automation process.</p>
16:00	<p>公司參觀 8</p> <p>公司名稱：待定</p>
18:00	<p>返回酒店</p> <p>晚餐 (自行安排)</p>



4月1日 (星期五) 仁川 / 首爾	
08:30	酒店大堂集合
10:00	<p>公司參觀 9</p> <p>公司名稱：Banwol Plating Industry Cooperative (반월도금공업협동조합)</p> <p>地址：48, Palgok 2 dong, Sangrok-gu, Ansan</p> <p>網站：http://www.bwpa.or.kr/</p> <p>BPIC 成立於 1979 年，是韓國第一個表面處理合作機構，由 61 家企業形成。它亦是韓國最大的污染防治設施和研發中心之一。*</p> <p>Established in 1979, BPIC is the first surface treatment cooperative in Korea. It is formed with the largest number (61 companies) of members. It has one of the largest pollution control facilities and R&D center.</p>
10:30	<p>公司參觀 10</p> <p>公司名稱：Samil Metal (삼일금속)</p> <p>地址：Palgok 2 dong, Sangrok-gu, Ansan</p> <p>網站：http://simetal.co.kr/</p> <p>Samil Metal 擅長於生產野營的齒輪。另外，他們亦生產鍍鉻，鐵合金鍍層和不銹鋼產品。*</p> <p>Samil Metal specializes in producing camping gears. They produce chrome plating, Iron alloy coating, and stainless products.</p>
11:30	午餐 (Banwol Plating Industry Cooperative 宴請) (待定)
13:30	<p>公司參觀 11</p> <p>公司名稱：Mecotec Titanium (메코텍 티타늄)</p> <p>地址：Sihwa Industrial Complex 3 Da #717, Jeongwang 1-dong, Siheung</p> <p>網站：http://www.kscoat.com/</p> <p>Mecotec Titanium 成立於 2004 年，生產用於航空和醫療的鈦材料。此外，他們擁有多年的金屬表面處理經驗。*</p> <p>Established in 2004, provides planting service as well as producing titanium materials used for aviation and medical purpose. Also they have years of experience in metal surface treatment.</p>



15:00	<p>市場參觀 (首爾) 公司名稱：Cheong-gye-cheon 地址：Chang-shin dong, Jongno-gu, Seoul 網站： http://www.sisul.or.kr/grobal/cheonggye/eng/WebContent/index.html</p> <p>首爾的清溪川擁有各式各樣的工業產品，從電子產品到金屬製品，這是首爾歷史最悠久和傳統工業產品的市場之一。*</p> <p>Along the Seoul' s newly developed stream, Cheong-gye-cheon, has nearly everything you need for industrial products. From electronics to metal products it is one of the oldest and conventional industrial products market in Seoul. http://dangerousprototypes.com/2012/03/13/global-geek-tour-map-of-cheonggyecheon-electronics-market/</p>	
17:30	<p>入住酒店 Best Western New Seoul Hotel 地址：#29-1, 1-Ga, Tyaepyeong-No, Jung-Gu 電話：+82 2-735-8800 網站：http://www.newseoulhotel.co.kr/eng/?lang=eng</p>	
	晚餐 (自行安排)	
20:05	乘坐 CX 419 前往香港	(4 天團參加者適用)
22:55	抵達香港	
4 月 2 日 (星期五) 仁川 / 香港		備註
AM	自由活動	
	抵達仁川國際機場	
20:05	乘坐 CX 419 前往香港	
22:55	抵達香港	

*所有公司資料均以英文版本為準

- 行程完畢 -

